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Uprzejmie informuję, że na XLIX sesji Rady Miejskiej 27 maja 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” przedstawiłem 

problem nieprawidłowego odwodnienia ulicy Mokrej, który zgłaszają mieszkańcy. 

Proponują oni np. wykonanie odwodnienia do planowanego kolektora przy ulicy 

Pasterskiej. Proszę o informację, czy w wydawanych pozwoleniach na budowę Urząd 

Miasta Tarnowa nie mógłby (zwłaszcza na terenach zalewowych) określać sposobu 

odwodnienia gruntów, a także w jaki sposób Miasto ma zamiar uregulować tę kwestię 

i jak zabezpiecza interes mieszkańców, a także swój jako Zarządu Dróg. Zaproponowałem 

również przeprowadzenie wizji lokalnej na wskazanym terenie po opadach deszczu.  

W załączeniu przekazuję do wiadomości pismo przedstawiciela mieszkańców ulicy Mokrej 

skierowane do Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego Miasta Tarnowa.  
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